

Das vermutlich schnellste Keg der Branche**READYKEG - SOFORT AB LAGER VERFÜGBAR**

Mit den Readykegs von BLEFA BEVERAGE SYSTEMS erhalten Sie eine schnelle Lösung für eine flexible und bedarfsgerechte Anpassung Ihres Keg-Parks. Unkompliziert, praktisch - und vor allem schnell! Sie benötigen nur geringe Stückzahlen an Edelstahlfassern? Auch kein Problem, wir helfen Ihnen gerne aus!

Probably the Fastest Keg in the Business**READYKEG - STRAIGHT FROM STOCK**

The Readykegs from BLEFA BEVERAGE SYSTEMS are a quick-fix solution, enabling the flexible adaptation of your keg supplies to current demand. No complications, practical - and above all, fast! You only need limited numbers of stainless steel kegs? Don't worry; we'll be glad to help! How all this works, you can find out here!

**IHRE VORTEILE MIT BLEFA
BEVERAGE SYSTEMS READYKEGS**

- Direkt ab Lager verfügbar
- Bereits ab geringen Stückzahlen
- Individualisierungsmöglichkeiten wie z. B. Hochprägung, Siebdruck, Elektrochemische Ätzung, Laserbeschriftung
- BLEFA BEVERAGE SYSTEMS Qualität mit 30 Jahren Garantie

**YOUR BENEFITS WITH BLEFA
BEVERAGE SYSTEMS READYKEGS**

- Available straight from stock
- Available in low quantities
- Available with individual markings like embossing, silk printing, electrochemical etching, laser printing
- BLEFA BEVERAGE SYSTEMS quality with a 30 year guarantee

BLEFA Beverage Systems
BLEFA GmbH
Hüttenstraße 43
57223 Kreuztal, Deutschland

Tel.: +49 2732 777-0
Fax: +49 2732 777-292
info@blefa.com
www.readykeg.com

READYKEG

SOFORT AB LAGER VERFÜGBAR |
STRAIGHT FROM STOCK



DIN / EURO KEGS |
DIN / EURO KEGS



BLEFA Edelstahlkegs bieten Ihnen das Maximum an Sicherheit und Zuverlässigkeit im täglichen Einsatz bei Ihren Kunden.

Stainless steel kegs from Blefa offer a maximum of safety and reliability during all aspects of use in the market and brewery.

| TYP/TYP | VOLUMEN (L/GAL) | Ø D (MM/IN) | H1 (MM/IN) |
|---------|-----------------|--------------|--------------|
| EURO | 30 / 7,93 | 395 / 15,551 | 365 / 14,37 |
| | 50 / 13,21 | 395 / 15,551 | 532 / 20,945 |
| DIN | 30 / 7,93 | 363 / 14,291 | 400 / 15,748 |
| | 50 / 13,21 | 363 / 14,291 | 600 / 23,622 |

OPTIKEGS |
OPTIKEGS



Das Optikeg ist die Lösung für leichtes und ergonomisches Handling. Die Fassblase aus Edelstahl bietet Ihnen maximale Zuverlässigkeit und Sicherheit.

The Optikeg is the perfect solution for easy, ergonomic handling. The keg body is full stainless steel and offers maximum safety and reliability.

| TYP/TYP | VOLUMEN (L/GAL) | Ø D (MM/IN) | H1 (MM/IN) |
|---------|-----------------|-------------|--------------|
| Optikeg | 10 / 2,64 | 237 / 9,331 | 332 / 13,071 |
| Optikeg | 20 / 5,28 | 237 / 9,331 | 572 / 22,52 |

INDIVIDUALISIERTE DEKORATION |
INDIVIDUAL DECORATION

Individualisieren Sie Ihr Getränkefass aus Edelstahl nach Ihren Wünschen und machen Sie Ihr Keg zu einem Unikat! Ihre Zufriedenheit ist unser oberstes Ziel!

Customize your kegs individually to your wishes and requirements and make your keg unique! Your satisfaction is our top priority!



- Hochprägung
- Embossing

- Siebdruck
- Silk printing

GSG KEGS |
RSR KEGS



Mit dem schlanken Design sind GSG Kegs die Lösung, wenn Sie Gewicht und Platz sparen möchten - und bieten zudem die gleichen Vorteile wie ein Vollstahlkeg.

With its slim design, RSR kegs are the best solution when it comes to reduction of weight and occupied space. These kegs offer the same advantages as stainless steel kegs.

| TYP/TYP | VOLUMEN (L/GAL) | Ø D (MM/IN) | H1 (MM/IN) |
|----------------|-----------------|-------------|--------------|
| GSG Keg (Bier) | 20 / 5,28 | 235 / 9,25 | 568 / 22,362 |
| RSR Keg (Beer) | | | |

PARTY-FASS |
PARTY BARREL



»Rustikales« Aussehen für die passende Stimmung. Dank des bayrischen Anstichs können Ihre Kunden Fassbiervergnügen ohne aufwändige Zapfanlage genießen.

The stainless steel keg body guarantees hygienic beer dispense out of a keg that looks like a wooden barrel - providing good insulation to enjoy pre-chilled beer throughout the party.

| TYP/TYP | VOLUMEN (L/GAL) | Ø D1 (MM/IN) | Ø D4 (MM/IN) |
|-----------------------------|-----------------|--------------|--------------|
| Partyfass Party barrel | 10 / 2,64 | 270 / 10,63 | 234 / 9,21 |
| | 15 / 3,96 | 316 / 12,441 | 260 / 10,24 |
| | 20 / 5,28 | 368 / 14,488 | 310 / 12,20 |
| | 30 / 7,93 | 407 / 16,024 | 348 / 13,70 |



- Elektrochemische Ätzung
- Electrochemical etching

- Laserbeschriftung
- Laser printing